
Generalforsamling for Rodskov Eskerod Vandværk a.m.b.a. 

28. februar 2023. 

Tilstede fra Bestyrelsen: Jørn, Jens, Lars, Torben, Poul, Jørgen(suppleant) + Kaj Erik. 

Fremmøde: 5 personer. 

Jørn byder velkommen. 

Dagsorden: 

1) Valg af dirigent. 

Kaj Erik er valgt, og konstatere at generalforsamlingen er korrekt indkaldt. Formalia er på plads 

 

2) Bestyrelsens beretning. 

Jørn overdrager ordet til Poul.  

 

Poul: Vi har fået lavet en midlertidig aftale med Erling Kristensen omkring den jord som er placeret 

tæt på boringen. Fremtiden byder på nye regler som bliver svære at løse.  

Det er nye krav om beredskabsplaner. Vi skal have set på løsninger for at forbedre 

forsyningssikkerheden. Nye krav til regnskab. Vores kassere har meddelt at han ikke ønsker at 

fortsætte efter 2023.  

Vi har udfordringer med at skaffe nye medlemmer i bestyrelsen.  

Fremtiden byder på store anlægsaktiver 

Det er er en investeringsfond som har planer om mange nye boliger. 

 

Lars: 

Vi har noget af det bedste vand på Djursland. 

Ledningsnettet er i god stand og forholdsnyt. Automatik og overvågning trænger til en opdatering. 

Vi ønsker et samarbejde med anden leverandør.  

Stigende krav til administration og prøver betyder at tiden ikke længere er til et lille vandværk. 

Vi skal i beredskabsplanen have en nødforsyning med et andet værk.  

På lang sigt er det ikke løsningen af søge dispensationer. 

Det er dyrt at undersøge om det er muligt at etablere en ny boring.  

Det er en mulighed at komme under Hornslet eller anden løsning at købe vand fra Hornslet.  

En ledning til Hornslet kommer til at koste i omegnen af 1.9 millioner. 

 

Spørgsmål fra Erling. Der er vel ikke den store forskel i prisen på om det er stor eller lille ledning til 

Hornslet. Korrekt. 

Det bliver også dyrt for vandværket at skulle købe jorden. Kommunen opfordrer også til færre 

boringer.  

Jeg tror ikke på muligheden for en ny boring.  

Poul: Hvis vi fortsætter som distributionsselskab skal vi stadig sørger for ledningsnettet og 

vedligehold af værket samt skaffe medlemmer til bestyrelsen.  

 

3) Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse. 

Kaj Erik gennemgår regnskabet for 2022.  

Nettoomsætningen er en del lavere end i 2021. Vi må ikke have for mange penge, og valgte derfor 



at undlade det faste afgift i 2022 og var derfor 300.000 lavere end tidligere år. 

Distributionsomkostningerne er lave grundet meget lidt vedligeholdelse. Ledningsnettet er godt.  

Vi har hensat 200.000 kr. til sikring af fortsat vandforsyning.  

Vi slutter på et underskud på 439.000. Budgetteret med 342.000 i underskud.  

Balancen bliver gennemgået. Overført resultat på 313.317 kr. Aktiver i alt på 4.510.409.  

Regnskabet er godkendt. 

 

4) Budget for det kommende år fremlægges til godkendelse 

I takstbladet er det faste tilslutningsbidrag tilbage. Der budgetteres med et underskud på 342.300. 

Det skyldes at vi reserverer 300.000 til sikring af fortsat vandforsyning. 

Likviditeten bliver forbedret med 116.000 trods underskud.  

Budgettet er godkendt. 

 

5) Indkomne forslag 

Ingen forslag er modtaget. 

 

6) Valg til bestyrelsen 

På valg er Jørn Madsen(genopstiller ikke) og Poul Havmøller 

Jens Alstrup informerer at han ikke ønsker at være formand.  Helbredet er ikke som det har været. 

Kan godt tage et ekstra år som almindeligt medlem. 

Jørn fortæller at det er blevet så bureaukratisk at det ikke er sjovt mere. 

Poul ønsker at genopstille.  

Erling bliver foreslået, men Erling ønsker ikke grundet inhabilitet.  

Suppleant Jørgen Flensborg træder ind i bestyrelsen.  

 

7) Valg af bestyrelsessuppleanter 

Ingen suppleanter er fundet 

 

8) Valg af revisorer 

Susanne Bager er genvalgt. Vi mangler revisor nr. 2 

 

9) Eventuelt: 

Poul: 4 muligheder. 

Ny boring = 270.000 for selve hullet 

Ny ledning til Hornslet er lig med at vi næsten ender i nul 

Opkøb af jord 

Ekspropriation sender vandværket i stort underskud 

 

Gennemsnitsalder vand Syddjurs 40 år 

Rodskov er 300 år gammelt. 

Hornslet 500 år gammelt. 

 

 

 

Mødet er hævet kl. ca. 20:30 men evt. punktet er åbent under kagen. 



 

 

 


